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Protokoll via styrelsemöte I Västergötlands Bridgeförbund onsdagen
den 20 januari 1988 pA Folkets hus I BorAs.

NUrvarande Arne Göransson oraforande
Hans Almroth
Jan-Erik Eng
Egon Andersson
Lars Cedheim
Daisy Hajek
Hasse Ekman
Stefan LitsegArd

-Ove—Bergander tttlk S JZ
-Egon—Anders son
Jan Sallander

§ 45 Ordfbrande, Arne Göransson, öppnade styrelsemötet och hälsade
de närvarande välkomna och speciellt till de tre ledamöterna franr Västergö tiands ungdomsbridgeförbund (VUBF) Ingemar Carlsson, Eva
Sjöberg och Jörgen Lantz.

§ 46 Ordföranden delgav styrelsen dagordningen vilket accepterades av
de närvarande.

§ 47 Daisy Hajek redogjorde for VBF’s ekonomiska läge. Redovisningen
gay vid handen att budgeten inte bara tycks hAlla utan att även en
viss förbättring hat inträffat. Detta ställer fOrväntningar pA att
ett visst Overskott skall erhAllas (Bilaga 1).

§ 48 I den ekonomiska rapporten (bilaga 1) finns skuld till VUBF pA
c:a 64OO:—-(-E-nl bUaga ivilken tycks vara fel uppges skulden till ca
6-?00:); Skulden härrör frAn tidigare Ar. Ingen tycktes riktigt
veta (7) hur denna post hat uppkommit, men de nMrvarande ansAg att
VHF kan ha lAnat pengarna fOr att kOpa inventarier sAsom en

r kopieringsapparat och en elektrisk skrivmaskin (7). For aft reglera
L.d skulden skall kopieringsapparaten med en nyinsatt toner (värde ca

1000:—) saint skrivmaskinen Overlämnas till VUBF vilket de närvarnde
frAn VUBF accepterade. De nrvarande frAn VHF avstod frAn Asikter.

C) § 9 Styrelsen uppmärksammade att kassOren hat svArigheter med att fA
—‘ in kostnaderna fOr deltagande i allsvenskan. DA ingen patentlOsning

uppenbarade sig fOreslog ordfOtanden att styrelsen skulle fundera pA
hut VHF pA ett enkelt och snabbt stt skall fA in kostnaderna fOr de
allsvenska lagen samt kostnadetna fOr SM — DM lag till n’dsta
styrelsemOte.

§ 50 Hans Almroth hat frAn den 1/1 1988 blivit anstflld som
ungdomskonsulent. Kostnaderna for anställningen delas mellan
arbetsfOrmedlingen och (VBF och VUBF) med en budgeterad kostnad pA ca
36 kkt. Hans A har adressen

VMstergOtlandes UngdomsbridgefOrbund
Järnvgsgatan 2
502 31 BorAs tel 033/115697



§ 51 I samband med att HA har blivit heitidsanstMlld ungdomskan—
sulent Ut det lUmpiigt att han avgAr ur VBF’s styrelse scm ordinarie
ledamot. J—E F fidreslog att HA skulle underrUtta valberedningen att
han ej stAr till förfagande for omval sAsam ordinarie ledamot. net
finns dUremot inga hinder für att HA kvarstAr I tUvlingskommitán. HA
uttryckte en förhoppning att LA deltaga i VBF’s styrelsemOten scm
observatör I egenskap av heltidsanstUild ungdomskonsulent, vilket de
närvarande fann giUdjande. I den aiimänna diskusionen sam föijde
pApekades bi a att Halland hade haft konsulent I ca 6 Ar ccli
erfarenheterna dUr var mycket possitiva. HA rekommenderades att göra
en studieresa och lära sig lite av Haliands erfarenhet. Det
diskuterades vilka tjänster scm VBF kunde behöva ha utfOrda. I första
hand kunde HA aviasta kretsiedarna vissa av deras arbetsuppgifter
sAsom ordna lokal, täviingsiedning, startlistor vid förbundstäv—
lingar, anordna ArsmOten mm, vilket de nUrvarande ansAg lät mycket
lovande.

§ 52 PA en direkt EörfrAgan upplyste HE att tMvlingsledarkursen
kommer att hAilas under vAren nUr deltagarna hunnit att bli lite
varma I kiäderna med de nya lagarna ccli reglerna. AG upplyste cm att
det gAr att tA hjUip med kursen av erfaren foredragshAliare.
Kostnaderna uppgavs ligga kring ca 2000:—.

§ 53 Styrelsen belOt att Ulrjcehamns BS, som fyller 40 Ar, skall
uppvaktas i september.

§ 54 HE upplyste att HemsjO BK viii ha en siivertUvling vilket
styreisen sanktionerade. HE upplyste vidare cm att HemsjO har en
kassOr scm hat varit funktionUr 1 40 Ar och styreisen beslOt
enhUliigt att uppvakta kassOren Sigvard Persson vid kiubbens
siivertäviing.

§ 55 Styreisen besiOt att alia siivertMviingar skali fOijas upp genom
att resuitatlistan skickas till sekreteraren.

§ 56 DH efterlyste aktuella adresser pA kiubbkassOrer vilket kommer
att önskas in med nUsta bulletin.

§ 58 Försiag vUcktes att Arsmotet borde populariseras. Ingen
patentmedicin utom att tUviingarna Lick guldpoängsstatus vUcktes,
viiket fOrbundet troiigen inte accepterar. Ett fOrsiag att VArgArda
gjordes till permanent centraiort for Arsmotet vUcktes, men styrelsen
var aningen tveksam.

§ 59 MOtet avsiutades och ny mOtesdag bestUmdes i ccli med att HE bjOd
hem styrelsen till mOte i Uiricehamn den 7/5 1988 kl is00.
FOrhandsanmUian var obligatorisk. NUrvaro i hOgsta grad OnskvUrd av
Uven respektive samba. /
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